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市 場 動 態                          
     

    金價位在高位徘徊，漸漸形成雙頂形態，如今隨機指數慢版出現了低位沽貨訊號，示意前天出雖然出了一枝

較大的陰燭，仍然有再下跌的機會。若然這個雙頂形態跌破頸線，量度跌幅是可以到達 1323 的。暫時仍是言之過

早，仍以先前的 1276 為較大支持位。情況如何，本周要留意明天鮑威爾在眾議院及後天在參議院的聽證會。這是

年度聽證會，被視為他的中期考試，就是他要向參、眾兩院匯報過往一年之威水史，以及展示來年計劃。若然議

員不滿意的話可以奏請總統生陣前換帥。這年來特朗普多次炮轟鮑威的利率策，是十分罕見的，看他如何解畫好

了。周四還有消費者物價指數，對通漲及利率都有重要影響。 

 

         中美貿易談判情況雖然轉好，但留意英國脫歐前途未卜。誰可接替梅姨當首相？經多輪選舉後，將於本月 22

日揭曉。留意這次不是大選，而是保黨選黨主席，英國是用議會制，即多數黨的主席自動成為首相，美國的黨主

席只是一位秘書長而已，不能成為元首的。約翰遜先前曾大幅領先，在第 5 輪投票佔 51.3%，後來因為與女友吵

架驚動警察而失去不少票數，外相候俊偉先前只有 24.7%得票率，但如今己追至接近平手。梅姨是 5月 24日宣布

請辭，但聲稱會留任至新首相誕生才離任。宜密切留意發展。 

 

     Gold price is moving in a high range and forming a double top. Stochastic Slow shown a selling signal at low level 

which means even though there was a big black candle stick on previous day, the price still have chance to drop further. 

The measuruement of falling can reach 1323, but too early to talk about it now. Formerly the forecast was 1276. Please 

keep an eye on the testomny of Powell in House tomorrow and Senate after that. This is said to be his yearly test, he has 

to give report of the past year and plan for next year. When legislators are not satisfied, they can report to the president to 

change person. Donald Trump complanied the policy of Powell vigorously for the past year, it is quite rare indeed, see 

how he is goint to explain. 

 

   The Sino-US trade talk is turning better, but not Brexit. Who will be the succesor of Tersea May? It will be revealed 

on 22
nd

 July. Mind that this is not a General Election, it is just a leadership election of Conservative Party. The UK is 

using parlimentary system, the head of the majority party in parliament is automatically the prime minister while in US, 

the head of the party is just a chief scretary, cannot be the president. As for current elcection, once Boris Johnson  won 

51.3% votes in the 5
th
 election, but later on because of the quarrel with his girlfriend the policement had to turn up and 

thus loss a lot of votes. Jeremy Hunt once got 24.7% votes and now nearly equal to each other. So keep an eye on this. 

Teresa announced to resgin on 22
nd

 May but would stay in office until the birth of new prime minister.  

 

要看黃 

 
                                                                    

                                 

 
 

！ 

 

Daily Trading :                                                            Profit At  獲利           Stop Loss 止蝕         

每日一單：                                 1393.00                     1381.00                   1397.00 
                         

Hedging: (Buy & sell simultaneously)  1394.00                     1406.00                   1390.00 

對  沖 單：(同時買入及沽出)                   1393.00                     1381.00                   1397.00 

 

 

 

 
(Buying & Selling at same time)          

 

策略說明：每日一單乃基於贏 12輸 4，又或贏 13 輸 5 的比例去克服飄忽之市場而取得利潤。凡按此入市需要以限價單進行，切忌中途變卦見 2,3 元

便吃但輸則輸足 4,5元。本策略乃一個贏多輸少之策略，執行時切忌變為輸多贏少之方式去運作；否則無法達至上述利潤，不如另覓他法。 

 

SELL at sight現水位沽貨

o1WLBUC  

 

Previous Day上日利潤  －８ 

Accumulated Annual Profit   

本年累積利潤       ＋１９５ 

 

Previous Day上日利潤    －４ 

Accumulated Annual Profit   

本年累積利潤       ＋１３０ 

 

風險聲明：價位可升可跌，市場瞬息萬變，投資需量力而為，本刋意見只供參考，投資者需自行作最後決定。 

 

The essence of Daily Trading must base upon profit $12 to stop loss of $4, some take profit at going for $2 or $3, but keep on stop loss of $4. Thus is 

doomed to fail, but misled of following a strategy of doom to win. Ratio 12-4 must be kept, don’t just follow other to lose and dare not follow to win. 

Risk disclosure: Price can go up and down at any moment, trade and bear the risk according to your own capital;  

all suggestions are for reference only, final decision still lies upon investors. 

http://www.31808888.com/
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2019年6月             港金息口       Interest of HK Tael Gold                     2019年7月 
1 (六)  ／ 11 (二) +30 21 (五) +30 1 (一) +30 11 (四)  21 (日)  

2 (日) ／ 12 (三) +30 22 (六)  ／ 2 (二)  0 12 (五)  22 (一)  

3 (一) +30 13 (四)   0 23 (日) ／ 3 (三)  0 13 (六)  23 (二)  

4 (二) +40 14 (五) +30 24 (一) +40 4 (四)  0 14 (日)  24 (三)  

5 (三) +40 15 (六)  ／ 25 (二)    0 5 (五) +30 15 (一)  25 (四)  

6 (四) +40 16 (日) ／ 26 (三) 0 6 (六)  ／ 16 (二)  26 (五)  

7 (五) +40 17 (一) 0 27 (四) 0 7 (日) ／ 17 (三)  27 (六)  

8 (六)  ／ 18 (二)  +30 28 (五) +30 8 (一) 0 18 (四)  28 (日)  

9 (日) ／ 19 (三) +30 29 (六)  ／ 9 (二)  19 (五)  29 (一)  

10 (一) +30 20 (四) 0 30 (日) ／ 10 (三)  20 (六)  30 (二)  

               31 (三)  

 
 

 

                                   
年份Year 價位Price tag 利潤 Profit 年份Year 價位Price tag 利潤 Profit 年份Year 價位Price tag 利潤 Profit 

2019 +US$130 HK101,400 2011 +US$629.90 HK 491,322 2019  +US195 HK152,1000 

2018 +US229.5 HK179,010 2010 +US$169.90 HK 132,522 2018 +US232.5 HK181,350 

2017 +US$264.5 HK 206,310 2009 +US$428.00 HK 333,840 2017 +US$277.5 HK222,690 

2016 +US$340.00 HK 268,320 2008 +US$386.00 HK 301,800 2016 +US$273 HK 206,700 

2015 +US$51.00 HK 39,780 2007 +US$266.40 HK 207,792 2015 +US$413 HK 322,140 

2014 +US$83.00 HK 64,740 2006 +US$189.00 HK 147,420 2014 +US$233 HK 181,740 

2013 +US$189.60 HK 147,888 2005 +US$298.50 HK 232,830 2013 +US$410 HK 319,800 

2012 +US$111.90 HK 87,282       

 

Annual Profit of past years  投資策略往績          (利潤不包手續費profit excluding commission) 

每日一單 Daily Trading                                                 對沖單 Hedging 

 

是日阻力位 Daily resistance 1340 – 1345                是日支持位  Daily support 1312 – 1317 

 
恒指 ：28,299.73   -31.96                    上證綜指：2933.36  -73.77                  道指 ：26,806.14   -115.98 

Hang Seng Index (9:00am)                   Shanghai Composite (9:00am)               Dow Jones (Closing)   
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重 要 數 據       Important indicators 
Date 

日期 

Day 

星期 

HK Time 

時間 
Star 
重要性 

Place 

地區 

Indicator 

 
數據 Previous 

前值 

Expected 

預期 

9/7 (二)Tu 18:00 ☆☆ US美國 NFIB 中小企業指數 105.0 102.0 

9/7 (二)Tu 20:15 ☆☆ 加拿大 CA New Home Starts 新屋動工 203.3K 208.6K 

9/7 (二)Tu 22:00 ☆☆☆ US美國 JOLTS 職位空缺 7,449K 6,500K 

 

 

 Daily resistance 是日阻力位 : 1413 -1418            Daily supporting是日支持位: 1381 - 1386 


